



ROYAL
Bird's Nest™

EBN® SOY + SYNBIOTIC

Maintain gastrointestinal health with the
nourishing Bird's Nest Formula

保肠健胃 滋补“燕”方

Premixed Soybean Beverage with

- Edible Bird's Nest Extract 食用燕窝萃取
- Lactic Acid Bacteria Live Culture 活性益生菌
- Multivitamin and Minerals 多种维生素与矿物质
- Inulin 菊粉
- Dietary Fibre 膳食纤维



100%
NATURAL
suitable
for all ages

Royal Bird's Nest Extract Enriched
with Premixed Soybean Beverage + Synbiotic
燕窝萃取附加大豆精华+益生菌

20g x 15 sachets



Why RBN Bird's Nest Extract is different from others?
RBN 燕窝萃取方向与众不同?

Direction of use 使用方法:

2 sachets mixed in 200ml of warm water (< 40°C) using a tumbler /shaker. Drink before breakfast or before sleep at night.
用一个摇摇杯·将两包产品以约200 毫升的温水 (< 40°C) 冲泡·随意摇匀·最好在早空腹或睡前饮用·

Storage 保存方法:

Keep in a cool place and avoid direct/indirect heat and sunlight.
存在阴凉处·避免阳光和热力直射·

Code : FF1030
Member Price : RMB40.00
Retail Price : RMB288.00
Total PV : 168 PV



Introduction 产品介绍



EBN®SOY + SYNBIOTIC, a unique soy based formula powered by Edible Bird's Nest Extract added with 4 billion CFU Probiotics (Lactic Acid Bacteria), Prebiotic (Inulin), Organic wholesome soybean, Non-GMO Soy Protein, Essential Vitamins and Minerals. Maintain the balance of intestinal microflora, promote digestion and absorption, help to detox the body, restore stomach and intestinal health. Bird's Nest Extract, the comprehensive health solution, to enhance the body immune system, anti-aging and lead to prevention of various diseases.

EBN®SOY + SYNBIOTIC 是一个独特燕窝大豆萃取的营养配方。富含燕窝精华、40亿CFU多种益生菌、益生元（菊粉）、有机健康大豆、非转基因大豆分离蛋白、和必需维生素和矿物质。有效维持肠道菌群的平衡性，促进肠胃消化吸收，协助清除体内毒素，保护肠胃健康；配合燕窝滋补养生，增强免疫功能，延缓人体衰老，预防各种疾病。

Intestinal Problems 肠胃问题

Due to the rapid pace of life, modern life style now a day always associate with bad eating habits and processed foods resulted gastrointestinal problems, such as: indigestion symptoms, bloating, constipation. Severe cases suffering from colitis and colon cancer. Gastroenteritis is the main cause of these diseases; therefore it is very important for us to take good care of our stomach and intestines to avoid these diseases.

EBN® SOY + SYNBIOTIC is the best remedy to solve the gastrointestinal diseases.

随着快速的生活步伐，不良饮食习惯、加工食品充斥，现代人士大都面对肠胃问题，例如：消化不良、胀气、便秘，严重者更患上肠炎、大肠癌等疾病，所谓万病从肠开始，因此从“肠”计议是当务之急。

EBN® SOY + SYNBIOTIC 是解决肠胃疾病的最佳良方。



Main Ingredients:

Contain of Bird's Nest Extract (rich in glycoprotein and 18 type of amino acid), soy powder (rich in lecithin), soy protein powder, 4 billion CFU Multi-strain Probiotic, inulin , digestion-resistance maltodextrin (patented soluble dietary fiber), and is further enriched with variety of vitamins and minerals.

含丰富糖蛋白及18种氨基酸的食用燕窝萃取、大豆粉(含有丰富卵磷脂)、40亿CFU多种益生菌、大豆蛋白粉、菊粉、抗消化性麦芽糊精(专利水溶性膳食纤维)、混合多种维生素与矿物质。



Bird's Nest contains of 18 types of Amino Acids
燕窝含有18种必需氨基酸(Analysis by IMU(国际医科大学 研究报告))

Bird's Nest Extract 燕窝精华

Modern medical research has shown that bird's nest contains high level of protein (soluble protein), carbohydrate, trace elements (calcium, phosphorus, iron, sodium, potassium), as well as revitalizing 18 types of amino acids. It is effective in nourishing the body, revitalizing the Qi, balancing the body, strengthening the immune system, beautifying the skin, and slows down aging.

Bird's nest is rich in mineral, protein, and collagen. It also contains Epidermal Growth Factors (EGF) the promote the cell division, regeneration, and tissue reconstruction to achieve the effects of nourishing, growth and recovery. The rich amount of mineral, active protein and collagen in bird's nest stimulate cell regrowth, making bird's nest the prime choice in skin beautifying tonic of women for thousands of years.

In addition, bird's nest can help repair cartilage and thus relieve arthritis and joint sclerosis. The saccharides in bird's nest can also develop brain and nervous cells to effectively reduce dementia, as well as enhance the neuro activities in children.

现代医学研究发现：燕窝的蛋白质含量很高，主要成份包括水溶性蛋白质、碳水化合物、微量元素(钙、磷、铁、钠、钾)及促进人体活力的18种氨基酸，具有益气、养阴、增强免疫功能、延缓人体衰老的功效。燕窝富含矿物质、蛋白质及胶原蛋白。它也含有表皮生长因子(EGF)，促进细胞分裂、重生、以及组织重建，以达成滋补、成长以及修复的功效。丰富的矿物质、蛋白质以及胶原蛋白，能够促进细胞的重生，使得燕窝千百年来成为女性的养颜滋补上品。另外，燕窝能够修复细胞软骨，有助预防关节炎和关节硬化。燕窝所含的糖化物能开发人体脑细胞及神经系统的细胞，可预防老年迟钝，也可能提升孩童脑细胞活跃率。

Organic Soy Protein 有机健康大豆

Soy protein is rich in lecithin, isoflavones, and minerals such as phosphorus, potassium, calcium, magnesium, iron, manganese, zinc and selenium. The soy isoflavones in soy protein are helpful in regulating premenstrual cycle and reduce the risks of breast cancer. It is also helpful in alleviating menopausal symptoms of hot flashes, profuse perspiration, heart palpitations, etc. Long term consumption can help delay skin aging.

It is rich in lecithin that can help remove excess steroid from blood. Lecithin is also an important constituent of human cell membranes, nervous system and brain tissue and sufficient intake can promote brain functions and enhance memory. It also helps in regulating blood lipid level, reduce cholesterol and prevent cardiovascular diseases, promote bone health and increase renal function.

大豆蛋白含有丰富的卵磷脂、异黄酮和矿物质元素如磷、钾、钙、镁等及较多的微量元素如铁、锰、锌、硒。大豆异黄酮可调理妇女月经生理期，减低乳腺癌率。它可舒缓更年期所面对的征状：潮热、出汗、心悸。长期补充食有助于皮肤抗老。

其丰富的卵磷脂可清除血液中多余的固醇类。它是构成人体细胞膜、脑神经组织、脑髓的主要成分。通过吸取足够的卵磷脂可强健脑部功能，提高记忆力。除此，它也有助调节血脂，降低胆固醇和预防心血管疾病；促进骨质健康和肾功能。

Lactic Acid Bacteria Live Culture 活性益生菌

Palatable premixed organic based soybean beverage powered by multi-strains of beneficial live cultures consumed as a beverage to help restore gut micro flora balance and for healthy bowel movements. All live cultures strains conform to World Health Organizations (WHO) guidelines on probiotics: human origin, resistant to gastric juices and intestinal bile environment, adherence (CaCo-2) in human, able to colonize the colon and not resistant to any commonly used antibiotics. This probiotic food requires no refrigeration but storage below 40°C is necessary for freshness.

依据营养科学配置而成美味有机大豆饮料，采用多株益生菌，帮助恢复肠道微菌群的平衡，促进健康排便。所有的活性益生菌都依据WHO对益生菌的指南：源自于人类，抗胃酸及肠胆汁的环境，粘附（CaCo-2）在人体，能生长于大肠，及不会抵抗任何的常用抗生素。此类益生菌食物不须置入冰箱，须处于40°以下的温度以保持新鲜度。



Q&A问与答:

What is EBN® SOY + SYNBIOTIC?

EBN® SOY + SYNBIOTIC is a unique soy-based formulation powered by high grade Edible Bird's Nest extract added with 4 billion CFU Probiotics (lactic acid bacteria live culture), Prebiotic (Inulin), organic wholesome soybean, non-GMO soy protein, essential vitamins and minerals to help restore stomach and intestinal health as well as overall wellness.

EBN® SOY + SYNBIOTIC 是什么?

EBN® SOY + SYNBIOTIC - 独特燕窝大豆萃取滋养配方 - 富含燕窝精华 - 40亿CFU多种益生菌 - 益生元(菊粉) - 有机健康大豆 - 非转基因大豆分离蛋白 - 和必需维生素和矿物质 - 有效帮助恢复肠胃健康 - 以及整体健康。

Who should consume EBN® SOY + SYNBIOTIC?

For those who suffers from chronic constipation, indigestion, gastric acid reflux, irritable bowel disease and etc. should also consume EBN® SOY + SYNBIOTIC.

谁应该多吃EBN® SOY + SYNBIOTIC?

对那些患有慢性便秘 - 消化不良 - 胃酸反流 - 肠易激综合症等人士也应该多吃EBN® SOY + SYNBIOTIC。

Benefits功效:



- Chronic Constipation 慢性便秘
- Indigestion 消化不良
- Gastric Acid Reflux 胃酸逆流
- Irritable Bowel Disease 肠易激综合症
- Skin Allergy 皮肤过敏



Manufactured for:
Royal Bird's Nest Sdn Bhd (576283-K)
(A member of SwissBio Eco Park Group of Companies)



Distributed By:
RBN Global Sdn Bhd (1006276-P) (931980)
(A member of SwissBio Eco Park Group of Companies)
L9-02, Level 9, Brem Mall, Jalan Repong, 52000 Kuala Lumpur.
Enquiry: 03-6257 0188 Website: www.rbnglobal.com